
Technische vraag voor de Raadscommissie van 21 april 2021, agendapunt 21

Vragen van : GroenLinks
aan wethouder A.J. Wolthers
over : Schuttersweg 

Naar aanleiding van onze fractievergadering over het raadsvoorstel fietsstraat Schuttersweg hebben 
wij nog enkele technische vragen. 

Wilt u deze voorleggen aan de vakafdeling? 

Zijn al die parkeervakken in het groen wel nodig? 

Wat is het huidige gebruik van de parkeerplaatsen langs de Schuttersweg? 

Zijn hier bezettingscijfers van? 

Hoe is het gebruik van parkeerplaatsen in het aangrenzende betaald parkeren gebied ? 

Zijn hier bezettingscijfers van? 

Wanneer er bezettingscijfers heeft, wilt u ons die dan toezenden? 

Is bekend door wie de huidige parkeerplaatsen langs de Schuttersweg hoofdzakelijk worden 
gebruikt? 

Wordt de parkeergelegenheid misschien gebruikt door parkeerders die het betaald parkeren gebied 
mijden? 

Conceptantwoord -penvoerder is Geert Jan Rijpstra, 06-22 31 30 66

Groen Links heeft technische vragen gesteld over agendapunt 21 van de raadscommissie 
van 21 april 2021.
De vragen en de antwoorden daarop vindt u hieronder

1. Zijn al die parkeervakken in het groen wel nodig?
Antwoord:

Ja, deze zijn nodig. Het aantal vakken is afgestemd op de oorspronkelijke bezetting.
Er waren in totaal 116 parkeerplekken. In het ontwerp van de fietsstraat worden dit 
er in totaal 53



2. Wat is het huidige gebruik van de parkeerplaatsen langs de Schuttersweg? 
Antwoord:
Aan de noordzijde staat het aan de plantsoenzijde dagelijks vol tussen de Jonkerweg 
en de Van der Lindenlaan. Bij de scholen wordt vrij regelmatig dubbel geparkeerd bij 
het halen en brengen. Aan de zuidzijde staat het aan de plantsoenzijde dagelijks vol 
tussen de Albertus Perkstraat en de Bergweg en aan de woningzijde tussen de 
Bergweg en de De Rijklaan.

3. Zijn hier bezettingscijfers van?
Antwoord:
Ja, hier zijn bezettingscijfers van. 

4. Hoe is het gebruik van parkeerplaatsen in het aangrenzende betaald parkeren 
gebied ?

Antwoord:
In het betaald parkeren gebied wordt tot op heden vrijwel niet geparkeerd

5. Zijn hier bezettingscijfers van?
Antwoord:
Nee, hier zijn (nog) geen bezettingscijfers van.

6. Wanneer er bezettingscijfers heeft, wilt u ons die dan toezenden?
Antwoord:
Ja, de bezettingscijfers van de parkeertellingen van 2018 zijn bijgevoegd.

7. Is bekend door wie de huidige parkeerplaatsen langs de Schuttersweg 
hoofdzakelijk worden gebruikt?

Antwoord:
Ja. De parkeergelegenheden langs de Schuttersweg-noord worden voornamelijk 
gebruikt door leraren en personeel van de scholen, door ouders die kinderen halen en 
brengen. De parkeergelegenheden aan de Schuttersweg-zuid worden voornamelijk 
gebruikt door personeel van Talpa en door bewoners van het appartementencomplex 
“Corversbos”

8. Wordt de parkeergelegenheid misschien gebruikt door parkeerders die het betaald 
parkeren gebied mijden?

Antwoord: 
Ja, dit komt voor.

Bijlage:

Parkeercijfers Schuttersweg 2018


